

Գրիգորյան Վ. Զ., Նիկողոսյան Լ. Ա., Բաբանյան Է. Ս.—Կարմիր կորիզների դերը կեն- դանիների ցեցումային ուսակցիայի մեջ	89
Անդրեասյան Է. Ս., Սանփանյան Ռ. Մ., Գրիգորյան Լ. Գ.—Ջրածիգ ցեցումների են- թարկված կենդանիների էրիթրոպոեզի առանձնահատկությունները	93
Հաբուրյունյան Ռ. Ա.—Գամա-ամինակարգաթթվի ներենթաթմբային ազդեցությունը նագարների ախանջախեցու արյան անոթների շերմաստիճանի և արյան հոսքի արագության վրա	98
Մխիթարյան Վ. Գ., Սևմաբյան Լ. Վ.—Լիպիդային գերօքսիդների ազդեցությունը լյարդի տրանսկոտոլազի ակտիվության վրա, թիամինի և թիամինպիրոֆոսֆատի առ- կայության պայմաններում	103
Ազնաուրյան Ա. Վ., Բախշեյան Մ. Զ.—Պեյերյան բծերի բշիշների փոփոխությունը՝ կախված անտիգենային ազդեցությունից	107
Զիլֆյան Ա. Վ.—Հոդային աճառի դերը 'Mycoplasma Fermentans'-ով առաջացված պոլիարթրիտիկ սինդրոմի զարգացման մեխանիզմում	109
Դալստյան Դ. Ա., Մանվելյան Կ. Ռ., Նզդեյան Բ. Ա., Դեմիրճոլյան Ի. Գ.—Որոշ ցիտոստատիկների հանդեպ մկների կաթնագեղձերի բաղեղիկի նոր շտամների մասին	114
Ռազվիս Ս. Յու.—Էլեկտրաֆորեզի ձևավորված մեթոդով հյուսվածքներում պենիցիլինի և ստրեպտոմիցինի ներծծումը	118
Մանուկյան Լ. Ա.—Շների ուսային հոդի անոթավորման վերաբերյալ	122
Վաղանյան Լ. Վ.—Մարդու տեսողական անալիզատորի կեղևային և ենթակեղևային բա- ժինների միկրոցիրկուլացիոն հունի կառուցվածքի համեմատական բնութագրերը Գևորգյան Ի. Ք., Պարսաղանյան Ա. Մ.—Շաքարախտով տառապող հիվանդների մոտ վիրարուժական բարդությունների նախականիման մասին	126
Մկրտչյան Լ. Ն. Հովհաննեսբեկովա Ց. Գ., Գալստյան Հ. Մ.—Կոքսաբեղձի դիսհորմոնալ պրոլիֆերատիվ դիսպլազիաներ	131
Դանիելյան Գ. Ա., Խաչերաբյան Բ. Բ., Աղամյան Ա. Ա., Խաչատրյան Վ. Ա.—Ռենտգեն- ոպիկոլոգոսոպային հետազոտությունը մեխանիկական դեղնախտի ժամանակ	135
Պանովա Մ. Ի., Հովհաննեսյան Օ. Վ., Կաշկո Ա. Կ.—Կոնք-ազդրային հոդի միակողմանի բստ Կ. Ի. Սիլվաշի էնդոպրոթեզավորման հետավոր արդյունքները կոքսարթրոզի ժամանակ	140
Անտոնյան Փ. Պ., Ամատունի Վ. Գ.—Արտադրական ռիսկի գործոնի դերը խրոնիկական բրոնխիտների առաջացման և զարգացման գործում վիրիուսցետատի և նրա ածանցյալների ազդեցության ենթակա անձանց մոտ	146
Կարապետյան Ռ. Մ., Ոսպան Զ. Ս., Շմալեյան Մ. Վ., Հաւաբյան Փ. Ի., Մկրտչյան Է. Ա.—Հնպատիտ B անտիգենի տարածվածության ուսումնասիրությունը Հայ- կական ՍՍՀ ազգաբնակչության տարբեր կոնտինդենտների մոտ	151
Դրամիյան Ց. Ս., Թափյան Ա. Ս., Շախնազարյան Ռ. Ա., Մանուկյան Զ. Հ., Հակոբ- յան Մ. Ն.—Ձախ փորոքի սիստոլայի փլային կառուցվածքի փոփոխությունները սրտամկանի ինֆարկտ տարած հիվանդների մոտ	155
Կյուրեղյան Մ. Գ.—Նյարդային համակարգի ախտահարման առանձնահատկություննե- րը կենդանի մսի կոմբինատի բանվորների մոտ	161
Անանյան Ս. Հ.—Պարադոնտոզով հիվանդների կոմպլեքսային բուժումը կազմակերպելու փորձը շրջանային պոլիկլինիկայի պայմաններում	164
Խրոնիկա	166
Խրոնիկա	169

СО Д Е Р Ж А Н И Е

Григорян В. З., Никогосян Л. А., Барсегян Э. С. Роль красных ядер в судорожной реакции животных	89
Андреасян Э. С., Степанян Р. М., Григорян Л. Г. Особенности эритропоэза у животных, подвергшихся судорожным воздействиям (сообщение 2)	92
Арутюнян Р. А. Гипоталамическое действие гамма-аминомасляной кислоты на температуру сосудов и скорость кровотока ушной раковины у кроликов	98
Мхитарян В. Г., Семерджян Л. В. Совместное влияние перекисидированной липолевой кислоты, тиамина и тиаминпирофосфата на активность транскетолазы	103
Азнаурян А. В., Бахшиян М. З. Изменение клеточного состава пейеровых бляшек при антигенном воздействии	107
Зильфян А. В. Роль суставного хряща в механизме развития полиартритического синдрома у крыс, индуцированных микоплазмой <i>Fermentans</i>	109
Галстян Д. А., Манвелян К. Р., Езданян Б. А., Демирчоглян И. Г. О чувствительности новых штаммов рака мышинной молочной железы к некоторым цитостатикам	114
Рагелис С. Ю. Импрегнация пенициллина и стрептомицина в ткани модифицированным способом электрофореза	118
Манукян Л. А. О кровоснабжении плечевого сустава собаки	122
Вартанян Л. В. Сравнительная характеристика микроциркуляторного русла коры и подкорки зрительного анализатора человека	126
Геворкян И. Х., Парсаданян А. М. О профилактике хирургических осложнений у больных сахарным диабетом	131
Мкртчян Л. Н., Ованесбекова Т. Г., Галстян А. М. Проллиферативные дисгормональные дисплазии молочных желез	135
Даниелян Г. А., Ханбальян Б. Б., Адамян А. А., Хачатрян В. А. Рентгено-радиоизотопное исследование при механической желтухе	140
Панова М. И., Оганесян О. В., Кашико А. К. Отдаленные результаты одностороннего тотального эндопротезирования тазобедренного сустава по К. М. Сивашу при коксартрозе	146
Агаронян Ж. П., Амагуни В. Г. Значение производственного фактора риска в возникновении и прогрессировании хронического бронхита и нарушений функции легких у лиц, подверженных действию винилацетата и его производных	151
Каралетян Р. М., Волян Д. С., Шмавонян М. В., Асратян Ж. И., Мкртчян Э. А. Изучение распространенности антигена гепатита В среди населения Армянской ССР	155
Драмлян Ф. С., Топчян А. С., Шахназарян Р. А., Манукян Дж. А., Акопян М. Е. Изменение фазовой структуры систолы левого желудочка у больных, перенесших инфаркт миокарда	161
Кюрегян М. Г. Неврологическая симптоматика у рабочих мясокомбината г. Ленинакана с латентным бруцеллезом	164
Ананян С. Г. Опыт организации комплексного лечения больных с парадонтозом в условиях районной поликлиники	166
Хроника	169

<i>Grigorian V. Z., Ntkoghossian L. A., Barseghian E. S.</i> The Role of the Red Nuclei in the Animals Spastic Reaction	89
<i>Andreassian E. S., Stepanian R. M., Grigorian L. G.</i> Peculiarities of Erythropoiesis in Animals, Subject to Spastic Influences	92
<i>Harutyunian R. A.</i> Hypothalamic Action of GABA on Temperature of Vessels and Speed of Blood Flow in Rabbit's Arteriole	98
<i>Mkhitarian V. G., Semerjian L. V.</i> The Lipid Peroxides Influence on the Transketolase Activity of the Rat Liver and the Effect of Thiamino- and Thiaminophosphate on Its Activity	103
<i>Aznaurian A. V., Bakhshinian M. Z.</i> Changes of the Cell Composition of Peyer's Patches in Antigenic Influence	107
<i>Zilfian A. V.</i> The Role of the Joint Cartilage in the Mechanism of Polyarthritic Syndrome Development in Rats Induced by Mycoplasma Fermentans	109
<i>Galstian D. A., Manvelian K. R., Yezdanian B. A., Demirchoghlian I. G.</i> On the Sensibility of the Mice Mammary Gland New Cancer Strains to some Cytostatics	114
<i>Ragelis S. Yu.</i> Impregnation of Penicillin and Streptomycin into Tissue by Modified Type of Electrophoresis	118
<i>Manoukian L. A.</i> On the Blood Supply of the Dog Humeral Articulation	122
<i>Vartanian L. V.</i> Comparative Characteristics of the Microcirculatory Bed of the Human Visual Analyzer Cortex and Subcortex	126
<i>Gevorkian I. K., Parsadantian A. M.</i> On Prophylaxis of Surgical Complications in Patients Suffering from Diabetes Mellitus	131
<i>Mkrtchian L. N., Hovanesbekova T. G., Galstian A. M.</i> Proliferative Dysgymnastic Dysplasias of the Mammary Gland	135
<i>Daniellian G. A., Khanbabian B. B., Adamian A. A., Khachatryan V. A.</i> Roentgen-Radioisotopic Investigation in Mechanical Jaundice	140
<i>Panova M. I., Hovanesian O. V., Kashko A. K.</i> Remote Results of the One-Sided Endoprosthetics of the Hip Joint According to K. M. Sivash in Coxarthrosis	146
<i>Aharonian Zh. P., Amatouni V. G.</i> Significance of the Production Risk Factor in Development of Chronic Bronchitis and Disturbance of the Ventilative Function of the Lungs in Persons, Subject to the Effect of Vinyl Acetate and Its Derivatives	151
<i>Karapetian R. M., Voplan J. S., Shmavonian M. V., Hasratian Zh. J.</i> Study of Prevalence of the Hepatitis B Antigen in Different Contingents of the Arm. SSR	155
<i>Drambian F. S., Topchian A. S., Shakhnazarian R. A., Manoukian J. H.</i> Changes of the Left Ventricle Phase Structures in Patients after Myocardial Infarction	161
<i>Kyureghian M. G.</i> Neurologic Symptomatology in Workers of Leninakan Meat-Packing Factory with Latent Brucellosis	164
<i>Ananian S. H.</i> Experience of the Organization of the Complex Treatment of Patients with Parodontosis in Conditions of Regional Polyclinic	166
Items	169

